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Abstract (en)
The magnitude of the force of inertia acting on the pressure-exerting member (1) for soil compacting can be adjusted without changing the vibration
frequency by adjusting the position of the unbalances of two inertia elements (12, 13) in operation during rotation. By this means, the magnitude of
the vibration force, the direction thereof and the vibration frequency thereof can be adjusted independently of one another; furthermore a vibration
force acting at different magnitudes can be generated in different directions. Soil compacting can be optimised as a function of the condition of the
soil by means of this diversity of adjustment. <IMAGE>

Abstract (de)
Die auf das Druckausübungsorgans (1) zur Bodenverdichtung wirkende Trägheitskraft ist in ihrer Größe ohne Veränderung der Vibrationsfrequenz
einstellbar, indem die Lage der Unwuchten zweier Trägheitskörper (12, 13) im Betrieb während der Rotation verstellt wird. Damit ist unabhängig
voneinander die Größe der Vibrationskraft, sowie deren Richtung und deren Vibrationsfrequenz einstellbar; auch kann in unterschiedlichen
Richtungen eine verschieden stark wirkende Vibrationskraft erzeugt werden. Durch diese Einstellvielfalt läßt sich eine Bodenverdichtung in
Abhängigkeit von der Bodenbeschaffenheit optimal verwirklichen.
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